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United Arab Emirates Statement 

210th Session of the UNESCO Executive Board  

December 2, 2020 

 

Madam Director-General,  

Mr. Chairperson of the Executive Board,  

Your Excellencies,  

1. We extend our deep condolences to Kuwait  on the passing of the Emir, His Highness 

Sheikh Sabah al-Sabah, and to the Kingdom of Bahrain on the passing of Prime 

Minister, His Royal Highness Prince Khalifa Al Khalifa, may they rest in peace.  

 

2. Kindest greetings from the UAE. Today we celebrate our 49th National Day and we are 

delighted to be spending it here with all you. We thank the Secretariat for making 

arrangements for this virtual session during these exceptional circumstances. 

 

3. We extend our gratitude to the Secretariat for the reports which provide a broad view of 

UNESCO's work and aspirations. Member States have asked for improved reports, and 

the reports have been greatly improved.  

 

4. We appreciate the Secretariat’s emphasis on the technical expertise of its staff, as this 

will aid in providing member states with the required technical assistance and capacity 

building, especially in areas that relate to data collection and analysis.  

 

5. The UAE has always asked for the monitoring of progress and impact and are happy to 

see developments in this area. We continue to call for efficiency in all of UNESCO’s 

activities. 

 

6. We are pleased with the reduced, and more focused strategic objectives in the proposals 

concerning the Draft Medium-Term Strategy and Draft Program and Budget for 2022-

2029. 
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7. Targeted cooperation between sectors is important, and we look forward to seeing the 

development of a framework for Arts Education. I also thank the Republic of Korea for 

their kind leadership in this area.  

 

8. I also extend gratitude to Columbia and Indonesia for being our partners in promoting 

the Creative Economy, and to Bangladesh for the new Prize in this field. We look 

forward to doing more on this with UNESCO moving forward.  

 

9. We are pleased to see the emphasis on science’s relationship with the industry, applied 

science is important for the transition of theory to reality.  

 

10. The UAE also deeply appreciates the addition of an enabling objective in the Strategy.  

 

11. We welcome the acknowledgement that the Mid-Term Strategy will continue to be 

updated, as we all know realities change and we must adapt to them.  

 

12. We must continue to consider the different realities and needs in the international 

community, and we hope that UNESCO’s programs for the SIDs and Africa regions 

become meaningfully impactful.  

  

13. UNESCO has developed long-standing programs that allow us to work together and 

celebrate our shared culture. I urge us to consider developing new impactful programs 

to collectively address the challenges we face today, such as policies to ensure no child 

is left behind in education, culture contributes to the growth of economies, and science 

creates opportunities. This will allow UNESCO to be a catalyst for world solutions, and  

a platform for action.  

 

14. Extremism has been the source of sadness and destruction. UNESCO, through its 

initiatives can substantially tackle this plight. We encourage continued efforts in this 

regard. Here, we assert that we reject terrorism in all its forms, and we extend our 

sincerest condolences to the people of France for the murder of the teacher Samuel Paty.  

 



 

 3 

15. The UAE believes in peaceful co-existence, and in this spirit, we support inclusive 

dialogue on decisions impacting the universal nature of World Heritage Sites, as well 

as efforts to foster tolerance and interreligious understanding. We regret the decision to 

change the status of the Hagia Sophia.  

 

16. We are 10 years away from the 2030 agenda. We need to reflect on our role, as the 

Executive Board, in empowering the organization to deliver on its mandate. In times of 

crisis, we should allow the organization to take immediate action. We cannot afford to 

spend so much time debating word choices for resolutions. We must be agile, swift, and 

deliberate.  

 

17. We would like to commend the Director-General for her tremendous efforts during 

these past few months. The Global Education Coalition facilitated efforts to ensure the 

continuity of education in some of the affected areas. The Director General has 

mobilized support for Beirut and the Revive the Spirit of Mosul project continues to 

grow despite the pandemic. The DG has shown an ability to drive forward the vision 

and mission of UNESCO in the face of significant adversity. These are qualities that 

will be required to steer UNESCO into the future. Therefore, we are pleased to support 

the DG for a second term. 

 

18. The UAE remains ready and looks forward to working alongside all of you to achieve 

our collective aspirations.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 المديرة العامة لليونسكو أودري أزولاي معالي 
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 معالي رئيس المجلس التنفيذي 

 أصحاب المعالي والسعادة 

 السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

 

تقدم بخالص التعازي وصادق المواساة لدولة الكويت ومملكة البحرين بوفاة ن .1

صاحب السمو الشيخ صباح الأحمد الصباح، وصاحب السمو الملكي الأمير 

 بصمات ستبقى خالدة في ذاكرة التاريخ.خليفة بن سلمان آل خليفة اللذان تركا 

 

ويسرني أن أبعث لكم بأطيب التحيات من دولة الإمارات... ونحن في الثاني  .2

 ويسعدنا أن نكون معكممن ديسمبر نحتفل باليوم الوطني التاسع والأربعين.. 

أتوجه بالشكر للأمانة العامة على جهودها في  في هذا اليوم المميز لدولتنا....

 لعقد هذا الاجتماع خلال هذه الظروف الاستثنائية. الإعداد

 

نعرب عن تقديرنا للأمانة العامة على التقارير التي تقدم رؤية شاملة عن عمل  .3

، وذلك استجابة لطلب الدول الأعضاء لتحسين المستقبليةاليونسكو وتطلعاتها 

 رير وهو ما شهدناه في هذه الدورة.انوعية التق

 

لعامة على الخبرة الفنية لموظفيها، والذي من شأنه تزويد نقدر تركيز الأمانة ا .4

بناء القدرات، لا سيما في والفنية المطلوبة  اتالدول الأعضاء بالمساعد

 مجالات جمع البيانات وتحليلها.

 

ونرى ، وبرصد ومتابعة تأثير مبادرات اليونسك لطالما طالبت دولة الإمارات .5

لدعوة إلى مزيد من الكفاءة في تطورات مهمة في هذا المجال، ونواصل ا

 جميع أنشطة المنظمة.

 

نحن سعداء بالأهداف الاستراتيجية المختصرة والمركزة في مشروع  .6

-2022الاستراتيجية متوسطة المدى ومشروع البرنامج والميزانية للفترة 

2029. 
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يعد التعاون بين القطاعات المختلفة مهماً.. نتطلع لرؤية إطار عمل لتعليم  .7

هذا الفنون. وأود في هذا الصدد أن أشكر جمهورية كوريا على ريادتها في 

 .المجال

 

كما أعرب عن امتناني لجمهوريتي كولومبيا وإندونيسيا باعتبارهما شريكتين  .8

، وإلى جمهورية وأهميته بداعيالاقتصاد الإ الترويج عنلدولة الإمارات في 

ونتطلع إلى بذل المزيد من ، بنغلاديش على الجائزة الجديدة في هذا المجال

 مع منظمة اليونسكو.الجهد في هذا الصدد 

 

 ةمهم ةالتطبيقي فالعلوميسعدنا رؤية تركيز على علاقة العلوم بالصناعة،  .9

 .حقيقةلانتقال الفكرة من نظرية إلى 

 

 .جهود المنظمةتمكين معني بتقدر دولة الإمارات إضافة هدف  .10

 

تحديث الاستراتيجية متوسطة المدى بشكل مستمر،  بمقترحنرحب و .11

 بسرعة. الظروف المستجدة تغير، وعلينا التكيف معيقد  واقعنابأن لإيماننا 

 

يجب أن نواصل النظر في الحقائق والاحتياجات المختلفة للمجتمع  .12

أن تصبح مبادرات اليونسكو للدول الجزرية الصغيرة النامية  الدولي، ونأمل

 ومناطق أفريقيا ذات تأثير ملموس.

 

العمل معاً  وضعت اليونسكو برامج طويلة الأمد تتيح لنا جميعا .13

. نأمل التعاون في تطوير برامج جديدة مؤثرة تسمح لنا بثقافاتناوالاحتفاء 

تحديات التي نواجهها اليوم، مثل بمزيد من العمل الجماعي في التغلب على ال

السياسات المطلوبة لضمان حصول الأطفال على حق التعليم، وتعزيز دور 

الثقافة في النمو الاقتصادي، وتمكين العلوم من المزيد من الفرص. سيسمح 

لتوفير الحلول العالمية، ومنصة دولية  محفزةً هذا النهج لليونسكو بأن تكون 

 فعالة.

 

مصدراً لكثير من المآسي والدمار على  والإرهاب لقد كان التطرف .14

عالمنا.. يمكن لليونسكو، من خلال مبادراتها الإسهام في معالجة هذه 
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وهنا نؤكد  المعضلة، وندعم المنظمة في مواصلة جهودها على هذا الصعيد.

، ونتقدم بأعمق المواساة إلى الشعب نا نرفض الإرهاب بكل أشكالهعلى أن

 .لمدرس سامول باتيلمقتل ا الفرنسي

 

تؤمن دولة الإمارات بالتعايش السلمي، وتدعم الحوار الشامل حول  .15

القرارات التي تؤثر على الطبيعة العالمية لمواقع التراث العالمي، فضلاً عن 

ويؤسفنا ما شهدناه  الجهود المبذولة لتعزيز قيم التسامح والتفاهم بين الأديان.

 عن تغيير حالة موقع آيا صوفيا.

 

... ونلمس الحاجة إلى 2030سنوات من أجندة  10نحن على بعد  .16

التفكير في دورنا كمجلس تنفيذي من خلال تمكين المنظمة من تنفيذ 

مسؤولياتها.. في أوقات الأزمات، يجب أن نسمح للمنظمة باتخاذ إجراءات 

فورية... لا يمكننا قضاء الكثير من الوقت في مناقشة انتقاء كلماتنا لإصدار 

 ، ومدروسة.مرنةلقرارات. يجب أن تكون إجراءاتنا وقرارتنا سريعة، ا

 

نشيد بالجهود الجبارة للمديرة العامة خلال الأشهر القليلة الماضية،  .17

حيث قام التحالف العالمي للتعليم بتوحيد الجهود لضمان استمرار التعليم في 

عد انفجار مرفأ لبنان بل الدعمالمديرة العامة  حشدتالمناطق الأكثر تضرراً. 

استمر العمل في مبادرة إحياء روح الموصل على الرغم من وبيروت 

رة العامة لليونسكو . لقد أظهرت المدي19-الصعوبات التي يفرضها وباء كوفيد

المهام الصعبة المناطة بها، واستطاعت قيادة اليونسكو  على تنفيذ قدرة عالية

وبة لتوجيه وقيادة اليونسكو نحو في مواجهة التحديات.. هذه هي السمات المطل

 ، ولذلك يسعدنا دعم تجديد الثقة للمديرة العامة لولاية جديدة.المستقبل

 

وفي الختام أجدد استعداد دولة الإمارات وتطلعها للعمل مع الدول  .18

 الأعضاء لتحقيق طموحاتنا المشتركة.

 

 والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته

 
 


